
P R O T O K Ó Ł Nr 1/10 
z odbytego pierwszego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw 

Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów 
w dniu 15 grudnia 2010 r. 

Posiedzeniu przewodniczył pan Jan Teterycz - Przewodniczący Komisji. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
Pan Piotr Brach 
Pani Aldona Stroczyńska 
Pani Anna Pakułą 

- Pracownik Urzędu Gminy 
- Pracownik Urzędu Gminy 
- Pracownik Urzędu Gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku /przegłosować/ 
3. Wybór Przewodniczącego Komisji 
4. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji 
5. Wyrażenie opinii do projektu budżetu gminy na 201 lr. 
6. Opracowanie planu pracy Komisji na 201 lr. 

7. Sporządzenie protokółu z posiedzenia 

8. Zamkniecie posiedzenia. 

Ad.l. Otwarcia posiedzenia dokonał pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 
Ad.2. Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty przez aklamację. 
Ad.3. Na przewodniczącego komisji zgłoszono kandydaturę pana Jana Teterycza. 

W głosowaniu jawnym za kandydaturą p. Jana Teterycza głosowało 5, przeciw-, 
wstrzymało się 1, członków Komisji. 
W związku z powyższym, przewodniczącym Komisji został p. Jan Tetrycz. 

Ad. 4. Na zastępcę przewodniczącego Komisji zgłoszono kandydatury: p. Jerzego Koza, i 
Piotra Zawiślaka. 
W głosowaniu jawnym za kandydaturą p. Jerzego Kozy głosowało 2, przeciw-, 
wstrzymało się członków Komisji. 
W głosowaniu jawnym za kandydaturą p. Piotra Zawiślaka głosowało 3, przeciw-, 
wstrzymało się 1, członków Komisji. 
W związku z powyższym, zastępcą przewodniczącego Komisji został p. Piotr 
Zawiślak. 

2.Dyskusja nad planem zagospodarowania przestrzennego. Celem było wyodrębnienie 
działek i przeznaczenie pod budowę. Propozycja komisji budżetowej na ogłoszenie 
oferty firm geodezyjnych. 
3.Dyskusja radnych nad budową drogi do chłodni w kwocie 520 tys. złotych. 
4.Zarzut do Wójta Pana radnego Zawiślak Piotr o braku środków na rozbudowę i 
remont biblioteki w Suchowoli. 



5.Debata nad tematem stworzenia jednej głównej biblioteki dla całej gminy Adamów 
w miejscowości Potoczek. 

ó.Prośba radnych do Pana Hejznera Stanisława o przedstawienie na następnej sesji jaki 
jest dopuszczalny tonarz na drogach budowanych z kostki. 

7.Rozmowa z pracownikami gminy na temat odśnieżania. 
8.Sprawdzenie i omówienie podatków. 
9.Zgłaszamy problem z dowożeniem dzieci do szkoły z Kolonii Suchowola. 
10.Prośba do Wójta o złożenie jak najszybciej wniosku do Zarządu Melioracji o 

udrożnienie rzeki Jacynki. 
11 .Po przedstawieniu propozycji Wójta na organizację imprez sportowych i igrzyska 

zimowe wyrażamy aprobatę. 
12.Zgłoszoną propozycję przez Wójta remontu remizy strażackiej pozostawiamy do 

zaopiniowania na następnej sesji. 
13.Komisja przyjęła projekt planu pracy na 201 lr w razie zaistniałych potrzeb po 

wcześniejszym poinformowaniu członków komisji budżetowej. 
Protokół sporządzono dn. 15.12.20lOr. po zapoznaniu się podpisano przez członków 

komisji. 
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